

物料名称：AM-225三脚架说明书
物料编号：PT415
材质：100g双胶/CMYK四色印刷
展开尺寸：504x210mm
成型尺寸：72x105mm

说明书正面

1. Know the product

2. Leg Angle Adjustment

3. Leg Extension and Retraction

4. Replace the Rubber Feet with the Stainless Steel Spikes

5. Installation and Disassembly of Hook

6. Switch Mounting Screw from 3/8" to 1/4"

7. Tightness Adjustment of Legs

8. Screw Hole for Accessories Connection

CAUTION

Please remove the camera from the tripod when changing the position of the tripod. Do not place the tripod with camera attached, over your shoulder or carry the tripod horizontally by the legs. Strong shaking may cause camera damage. Please extend the legs from the biggest leg to smallest leg to adjust the legs from the smallest leg to biggest leg to avoid any possible damage.

Specifications are subject to change without notice.

Attention:

- Do not exceed the recommended load limit of the head and/or tripod.
- Please make sure that the locks are securely tightened when in use.
- This product should not be used in environments that exceed the following conditions: (-40 ~ +100°C / -40 ~ +212°F).
- And, when used in damp, dirty or dusty environments, please clean and dry thoroughly after use, to assure proper functioning in the future. It is not recommended to expose this product to saltwater.
- If exposed, please clean with mild soap and warm water and towel dry.
- Please keep from high temperatures and direct exposure to bright sunlight for extended periods of time.
- Please do not leave the equipment alone in a public place, which can be an inconvenience or hazard to others.
- To protect your camera gear, please remove it from the tripod/ball head when transporting from place to place.
- Please use a soft towel with warm water and mild soap to clean the locking system and gliding parts when necessary. Towel dry before storing the tripod.
- Under most situations, there is no need to lubricate any parts of this product. The addition of most lubricants will gum up the mechanisms and reduce their normal gliding characteristics. Please call or email us if you have any questions or special needs.
- Please keep this product away from all electrical power sources.

WARRANTY CARD INFORMATION

Dear SIRUI Customer, Thank you for your purchase of SIRUI Professional Product! SIRUI warrants that your purchase is free from defects in materials and workmanship under normal use during the Limited Warranty Period. The Warranty begins on the original date of purchase on your sales receipt and is not transferable. If service is required, a copy of the sales receipt must be included with an explanation of the problem.

Product	Warranty Length
Tripods / Monopods / Accessories	6 years
Humidity Control Cabinet (Cabinet)	6 years
Humidity Control Cabinet (Electronics)	3 years

Model: _____ Date: _____

Serial Number: _____

Warranty coverage can differ from region to region. Please see the contact information below for product registration, information and service for the region the product was purchased in.

SIRUI offers a 1 Year Limited Warranty (3 Year Warranty for Electronic Parts). This warranty shall be limited to repair, adjustment and/or replacement at SIRUI or its authorized distributor option of defective parts. Fee of charge (except the cost of transportation to the distributor/service center). Responsibility is limited to the actual cost of the item. Call or Email with questions and service before sending any product to the center in your region. Below is a listing of contact information for Product Registration, Service Inquiries and Questions. SIRUI will not be responsible for expenses or inconveniences, or consequential damages to equipment, or by breach of any expressed or implied warranties.

Limitations: Warranty is not transferable. This warranty covers all defects encountered in normal use of the equipment and does not apply in the following cases:

- If the equipment has been serviced by other than an authorized SIRUI Service Center.
- Damage to the equipment is due to modification (including but not limited to, the removal of ballhead/clamps), overloading, mishandling, abuse, accident, sand, corrosives, water damage or not following operating instructions.
- No valid proof of purchase is provided.
- Damage caused by acts of nature (including, but not limited to fires, floods or earthquakes).

Warranty coverage can differ from region to region. Please see contact information below for product registration, information and service for the region the product was purchased in.

Warranty Address and Contact Information: Please contact the seller or the local distributor where the product was purchased for warranty issues or questions and before any product is sent.)

1. Guangdong SIRUI Optical Co., Ltd. The Third Industrial District, Wuguishan Town, Zhongshan City, Guangdong, China. Tel: 86-760-8887373 Fax: 0086-760-8820782 Http://www.sirui.com Service Hotline: 0086-400-830-2289 Complaint Hotline: +86-18156531388 (Monday to Friday: 8:15am-12:15pm, 14:00pm-18:00pm)

2. SIRUI USA, LLC. 28 Commerce Court Verona, NJ 07044 www.sirui.com Tel: +1 973 986-373-0429 E-mail: info@sirui.com FOR PRODUCTS PURCHASED IN THE USA PLEASE SEE: Full details on USA Warranty Terms and Limitations: https://www.siruiusa.com/warranty.html To register product: https://www.siruiusa.com/product-registration.html

3. European Service Center. Add: SIRUI Optical GmbH • Ernst-Augustin-Str. 1a • 12489 Berlin • Germany Phone: +49 30 91 94 94 00 • Email: info@siropusaual.com

说明书背面

1. 认识产品

2. 三脚架展开及角度调节

3. 三脚架脚管伸缩

4. 金属脚钉与包脚垫互换

5. 挂钩安装和拆除使用

6. 相机平台大小螺丝3/8转1/4

7. 脚管松紧微调

8. 附件螺孔

CAUTION

请务必在升级和由于产品升级而需要各种参数的便利。请以实物为准，恕不另行通知。印刷品上如有印刷错误或遗漏方面的错误而造成不便，敬请包涵。

温馨提醒

- 在存放相机前，请务必先将相机从三脚架上取下，切勿将相机挂在脚管上一同移动。剧烈的晃动可能会导致相机损坏。请保持相机平稳，切勿剧烈晃动。
- 伸展脚管时，请从最大管径的脚管开始，从小管径的脚管开始伸展，切勿将脚管从最小管径的脚管开始伸展。
- 脚管伸展时，请从最大管径的脚管开始，从小管径的脚管开始伸展。
- 脚管伸展时，请从最大管径的脚管开始，从小管径的脚管开始伸展。

注意事项:

- 不要超过最大的制定负重(请参考个别产品说明);
- 当使用产品时,时常紧固其安全装置;
- 切勿在温度低于零下40摄氏度及高于100摄氏度使用,当在潮湿、沙地、布满尘埃的环境下使用后,请记得将产品弄干及清洁,不建议在海水中使用;
- 切勿将产品长时间放在阳光下暴晒及避免高温环境,例如长时间放在车内或玻璃窗后;
- 在公众地方使用时,如在没有人照料下,切勿留下设备而引起其他公众不便;
- 建议在运输过程中,将设备(例如相机)从脚管上移除;
- 使用温和清洁剂及柔软毛巾清洁,将尘埃及沙粒从所有锁制及活动部件清除;
- 除非有需要,此设备无需定期添加润滑油,如确实需要时,请使用标准润滑油或油;
- 为自身安全着想,切勿将产品接触任何电源。

保修卡

尊敬的顾客:感谢您购买思锐的产品!在正常使用过程中,如果因器材本身的材料及工艺出现质量问题,思锐将会提供免费的保修服务。在需要保修服务时,请提供本保修卡和购买凭证(收据或发票,须有商家盖章),思锐公司售后服务热线:400 830 2289

产品名称	保修期限
脚架	6年
防潮柜本体	3年
电子部分	3年

产品型号: _____ 购买日期: _____
商店名称: _____ 商店电话: _____
商店地址: _____ 商店盖章: _____

顾客须知:

- 思锐产品,享受6年免费保修(电子部分为3年),保修时间从购买之日起算;
- 所修产品,必须是思锐正式授权的经销商或电子商务处购买;
- 需寄回思锐工厂维修的,请先拨打思锐服务电话,待确认故障后,思锐公司承担来回运费。一般性故障可在7个工作日内完成维修并寄回;
- 防潮柜的保修:请先确定发生问题的部件,将故障部件卸下单独寄回思锐工厂维修即可。具体可参照使用说明书或致电服务热线;
- 以下情况不在保修范围:
 - ① 超过保修期限的;
 - ② 在非思锐正式授权经销商处购买的;
 - ③ 在未报思锐授权的代理商或维修中心维修过的;
 - ④ 由于不正当操作、意外时间、自然灾害导致的故障或损坏。

※ 本保修卡只限在中国大陆使用

维修登记表

用户姓名	
用户电话	
用户地址	
邮编	
故障维修描述	
维修人员签名	
维修时间	

说明书折叠方法:

